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ČERNOVICE - idylické měs-
tečko s bezmála dvěma tisí-
covkami obyvatel najdeme na
pomezí jižních Čech a
Vysočiny. Leží na soutoku
dvou ramen Černovického
potoka, na jižním úpatí hory
Svidník (739 m), do níž Alois
Jirásek umístil jeden z oddílů
svatováclavského vojska. 
Svahy, obkružující celé město,
jsou porostlé nekonečnými
pestrými lesy a dosud skýtají
všechny druhy lesních plodin.
Vedou do nich značené turis-
tické cesty. Na potoce je něko-
lik rybníků, bývalých mlýnů a
vančurovské rozmarné koupa-

liště. Po Rožmbercích se do
historie města nejvíc zapsaly
šlechtické rody Paradisů,
Kinských, Šternberků, Schön-
burgů... S trochou nadsázky
lze k těm co přispívají ke zvi-
ditelnění tohoto města dnes
přidat i šipkaře Klubu KH - ve
Valdicích se stali mistry ČR
družstev, kategorie C. O roz-
hovor prostřednictvím e-mailu
jsme požádali kapitána
Martina Kme[a.  

Kdy vznikl váš klub?
Šipkový Klub KH Kufr Černo-
vice vznikl na jaře roku
2009.Většina hráčů jsme býva-
lí fotbalisté místního klubu,
kteří, a[ už vinou těžších zraně-
ní nebo vyššího věku, už
nemohli pokračovat v aktivní
činnosti. Co zůstalo je dobrá
parta, chu[ něco nového zkusit
a také se sejít u pivka.

Jaké byly začátky?
Začátky nejsou nikdy jednodu-
ché, a ne jinak tomu bylo i v
našem případě. První třetiligo-
vou sezónu jsme skončili na
myslím hodně slušném čtvr-
tém místě. Ale už v průběhu
premiérové sezóny naše ambi-
ce rostly, frekvence tréninků se
zvyšovala. Všichni jsme si
pořídili terče i domů a zjistili,

že se musíme a hlavně chceme
zlepšovat. Naše druhá třetili-
gová sezóna (2010/2011) už
byla vítězná, bez jediné poráž-
ky ve skupině.

Kde najdeme vaše domácí
„hřiště“?
Restaurace Jelínek, v níž hraje-
me domácí zápasy leží na
Mariánském náměstí v samém
středu města. Nynější pronají-
matel nám dal k dipozici neve-
liký salónek, který ale splňuje
veškeré podmínky pro trénink
i ligové zápasy. Samozřejmostí
je zde občerstvení v podobě
několika druhů jídel, nealko

nápojů, na své si přijdou i
pivaři, kteří si mohou vybrat ze
čtyř značek piv.

Jak klub funguje ekonomic-
ky. Máte nějakého sponzora?
Náklady na sezónu si hradíme
ze společné kasy. Se sponzory
to není jednoduché v žádném
sportu. Pomohly nám týmové
výsledky (liga, MČR) a s nimi
spojená finanční ohodnocení.
Naše náklady na sezónu se
pohybují okolo 30.000 Kč - a to
není málo. Náklady na jednotli-
vé turnaje si hradí každý sám.

Představte nám v krátkosti
hráče vašeho týmu.   
V současné době má náš tým
šest členů, což není mnoho.
Rádi bychom získali ještě ales-
poň dva hráče. Ale popořadě:

Zdeněk Kubů
Nejlepší naším hráčem je
Zdeněk Kubů, který ještě před
třemi roky nemohl přijít šip-
kám na chu[ a museli jsme ho
přemlouvat, aby si s námi
hodil. Svým přístupem v tré-
ninku a vůlí se lepší každým
dnem. Na svém kontě má
několik vítězných utkání s nej-
lepšími prvoligovými soupeři.
Pracuje v místním DÚSP a razí
heslo: Když něco dělám, tak

pořádně. Je z nás také nejstarší
a proto mu říkáme "dědek" i
když jím ještě zdaleka není.

Ondra Filip
Hned po Zdeňkovi musím
zmínit Ondru Filipa. Levák se
skvělým stylem. Když se mu
nedaří o tréninku dle jeho
představ, háže senzační bek-
hendovky. Přezdívky má
Ondra dvě,: "Vondřej" nebo
"Tomi Houkalajnen". Pracuje
soukromě, ale nejraději by byl
pořád u terče.
Ing. Jan Tíkal 
To je klijas a pohodář. Trénink
ani moc nepotřebuje. Má
vyzkoušenou a zaručeně fungu-
jící "hladinku". V této fázi je
neporazitelný (jen chvilku trvá,
než se k těm super výkonům
propije). Říkáme mu, jak už
jméno nabízí, "Budík" a pracuje
v bankovnictví. 
Vlá;a Štefl
V mužstvu je rok a je velkou
posilou. Podává vyrovnané a
velmi solidní výkony. Vlája pra-
cuje soukromě a někdy je pra-
covně zaneprázdněn, ale to bývá
jen zřídka. Říkáme mu "Laja"
Pavel Medek
Jméno našeho nejlepšího hráče
úvodní sezóny nelze pominout.
Skvělej par[ák, který se odstě-
hoval do Tábora. Dnes si přije-
de zatrénovat jen když mu to
pracovní povinnosti dovolí,
což bohužel není tak často, jak
bychom si přáli. Pracuje ve
firmě Českomoravský beton a
říkáme mu "Kedy".
Kamil KmeCo
Sebe jsem si nechal nakonec -
snažím se dělat vedoucího a
kapitána této skvělé partě.
Pracuji v DÚSP stejně jako
Zdeněk a přezdívky mám dvě:
"Káhá" nebo "Captain".

S jakými ambicemi jste
odjížděli na Mistrovství?
Popravdě, jeli jsme s nepříliš
velkými ambicemi. Byl to pro
nás krok do neznáma, ale záro-
veň veliká zkušenost.

Jaké byly vaše pocity v prů-
běhu bojů v základní skupi-
ně a v konci, který přinesl
váš postup. Co z vašeho
pohledu o něm rozhodlo?
Samozřejmě, že v prvním
zápase byl výkon poznamena-
ný velkou trémou. Prohráli
jsme s Rally barem Vrchlabí
5:4 (ale na legy jsme vyhráli
12:11), což se nakonec ukázalo
jako rozhodující. Ve druhém
zápase jsme porazili Ložis-
kovou mafii Pšov D 6:3 a v
posledním vystoupení ve sku-
pině jsme těsně podlehli
Falconu Praha 5:4. Tím pádem
jsme museli spoléhat na přízeň
osudu v posledním hraném
utkání ve skupině mezi Rally
barem Vrchlabí a Ložiskovou
mafii Pšov D. Šance na náš
postup byla opravdu malá a
myslím, že jsme se všichni
smiřovali s tím, že naše
vystoupení na MČR skončí v
základní skupině...

Ale nestalo se...
Nestalo. Přízeň osudu k nám
byla ale opravdu hodně naklo-
něná. Postoupili jsme o jeden
jediný leg! 

INZERCE

Kategorie Ligová soutěž žen - Black Shots Ohrazenice: nahoře Kotláriková, Doležalová,
Persyová, Soukupová, dole Bruská, Komorová, Madarasová.

Klub KH Černovice - mistr České republiky družstev, kategorie C 

ZA TITUL PŘIJETÍ 
U STAROSTY

Kategorie C - Kufr Černovice:
nahoře Štefl, Tíkal, KmeSo, dole Filip, Kubů.

(Pokračování na str. 6)
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